
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA 
VÄGFÖRENING 20220210.  

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.   

2. Närvarande. Ulf Nyström, Martin Sjöholm, Jari Pellikka, Mikael 
Forsman, Ann-Charlotte Andersson, Carina Kroon, Mari Göransson och 
Bengt Jemsö.  

3. Dagordningen godkändes.   

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.   

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Några 
obetalda vägavgifter finn men kassören jobbar på det. Inbetalningskort 
för årsavgift skickas ut inom kort.   

6. Skrivelser: Fråga angående farthindren på Bonäsvägen. Vägfogden har 
svarat på den inkomna frågan.  

7. Rapporter.  

  -  Kommunens förslag och beslut om ändrade bidragsformer och 
ansvar för vägföreningarna. 

                  Styrelsen beslutade enhällig att göra gemensam sak med övriga 
berörda vägföreningar i kommunen och inte skriva under något 
överlåtelsedokument gällande grönytor.  

                  Styrelsen beslutade också enhälligt att tillsammans med andra 
berörda vägföreningar underteckna det öppna brev angående 
ändrade bidragsformer som kommer att överlämnas till Olle 
Vikmång. Även diverse media kommer att få ta del av brevet för 
att väcka opinion.  

 

8. Vägföreningens stadgar ska granskas och vid behov justeras. 
Justeringar måste först beslutas vid kommande årsmöte och sen vid 



ytterligare ett årsmöte såsom reglerna föreskriver.   

9. Övriga frågor.  

- Det finns ett antal ”potthål” på våra vägar. Dessa kommer att lagas 
när övriga asfalteringsarbeten kommer att genomföras. 

- Fastighetsägare med för vidlyftiga häckar kommer att få en ny 
påminnelse under våren.  

10. Vägföreningens årsmöte kommer att äga rum torsdagen 20220324 
kl.19.00. Plats meddelas senare. Se hemsidan. 

11. Nästa styrelsemöte; torsdagen 20220324 kl. 18.30.   

12. Ordföranden avslutade mötet.   

 
Adressen till vägföreningens hemsida 
.http://www.svartingeostravagforening.se/  

	


